
 

 

 

3e Journaal werkgroep 

wijkplan Margrietpark 
 

 

 

 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  



 

 

 

Korte terugblik Burendag, in gesprek met bewoners over hun wijk!  

De werkgroep kijkt terug op een mooie Burendag waar we vanuit de buurt ontzettend veel 

waardevolle input hebben gekregen. Ondanks het (herfstachtige) weer hebben we heel wat 

bewoners kunnen spreken. Dit is een mooi begin maar we willen met nog veel meer 

bewoners over het wijkplan in gesprek zodat het een wijkplan van alle Margietpark 

bewoners wordt. Hierover later meer in dit journaal  

 

 

 

MEDEDELINGEN  

 

Het Buurtloket 
Bart W geeft aan dat er vanuit o.a. kwartier zorg 

en welzijn ism andere partijen Buurtloketten 

worden ingericht. Een Buurtloket is een plek waar 

je als bewoners, dichtbij in je eigen buurt, naar 

binnen kan wandelen voor een kopje koffie, een 

praatje, een goed idee en/of een vraag. Wellicht 

is Het Spinneweb een mooie plaats om z’n loket 

met elkaar te beginnen!? Daarnaast zou dit loket 

een mooie plek zijn om bewoners te bevragen of 

hun wijk wat mooie input kan opleveren voor het 

wijkplan.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Actie: Bart W komt hierop terug 



 

 

 

 

De werkgroep 

wijkplan 

Margrietpark 
 

Ondanks dat we met een mooi 

clubje bij elkaars zijn als werkgroep 

willen we graag nog meer bewoners 

betrekken in de werkgroep. Bart W geeft 

aan dat er ook een Welzijnscoach en een 

Buurtsportwerker in het Margrietpark actief zijn. Beide zouden vanuit hun eigen expertise 

een bijdrage kunnen leveren in de werkgroep en kennen wellicht ook nog buurtbewoners die 

willen meedenken/ meedoen. Evert heeft contact met een bewoner uit de wijk die contact 

heeft gezocht via de mail. Wellicht wil deze bewoner deelnemen aan de werkgroep en/of 

heeft hij goede ideeën om met de buurt in gesprek te gaan. Naast professionals willen we 

natuurlijk zoveel mogelijk bewoners in de werkgroep, het gaat immers om wat de bewoners 

belangrijk vinden! Gea geeft aan dat zij wellicht nog iemand kent dit zou willen meedoen en 

gaat haat vragen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lijst met mailadressen 
Tijdens Burendag hebben een aantal, rond de 15, bewoners aangegeven 

graag op de hoogte gehouden te willen worden van de ontwikkelingen 

rondom het wijkplan. ACTIE: Evert mailt iedereen op deze lijst alle 

journaals en nodigt ze uit om deel te nemen aan de werkgroep.  

 

 

Actie: Bart W benadert de 

buurtsportcoach en de welzijnswerker 

Actie: Evert onderhoudt contact met 

geïnteresseerde bewoner 

Actie: Gea vraagt mevrouw Tulp om deel 

te nemen! 



 

 

 

 

Communicatie  
Om zoveel mogelijk bewoners zo goed 

mogelijk te bereiken hebben we een aantal 

dingen afgesproken over communicatie 

richting en met de buurt. Hieronder een 

opsomming hoe we dit willen doen plus de 

actiepunten. 

 

✓ Facebookpagina Spinneweb 

Het Spinnenweb heeft een eigen facebookpagina en via deze weg kunnen we 

informatie delen en vragen stellen aan de buurt. Doorlopende actie: Jannes is 

beheerder en zorgt dat er over het wijkplan 

wordt gecommuniceerd.  

✓ Facebookpagina Prinses Margrietpark 

Er schijnt ook een facebookpagina (met 716 

volgers!) over het prinses Margrietpark te 

bestaan. Als dit zo is zou dit een mooi 

instrument zijn om met de buurt te 

communiceren.  

Actie: Bart W gaat op onderzoek of deze 

pagina inderdaad (nog) bestaat en zo ja op 

welke manier we hierbij aan kunnen haken! 

✓ Nieuwsbrief basisschool ’t Heidemeer 

Bart (B) geeft aan dat de school aan alle ouders nieuwsbrieven verstuurd. Bart geeft 

aan dat we deze nieuwsbrieven ook kunnen gebruiken als communicatiemiddel over 

het wijkplan. Supermooi want op deze manier bereiken we een grote groep ouders/ 

bewoners. Actie: Evert deelt de journaals met Bart om te delen via de nieuwsbrief 

inclusief een korte intro stukje over het wijkplan Margrietpark. Actie: Bart deelt de 

journaals plus aanvullende info rondom het wijkplan via deze nieuwsbrieven.  

✓ Huis aan huis verspreiden van de journaals 

De journaals geven een mooie impressie van wat we tot nu toe op welke manier 

gedaan en opgehaald hebben. Bewoners worden wellicht gemotiveerd als ze de 

journaals zien en ontdekken wat we tot nu toe gedaan hebben. Gea geeft aan dat zij 

in haar stukje buurt een aantal journaals huis aan huis kan verspreiden, goed idee!  

Actie: Evert past de journaals nog kort aan zodat er ook een oproep om deel te 

nemen aan de werkgroep in staat. Actie: Gea verspreid journaals huis aan huis.  

 

 

 

 



 

 

 

Een kijkje naar de opbrengsten tot nu toe! 
Een eerste rondje langs alle opgehaalde ideeën, wensen en signalen laat zien dat er 

behoorlijk wat waardevolle plekken voor de bewoners uit het Margrietpark zijn maar ook dat 

er nog wel wensen zijn vanuit de buurt. Wat opvalt is dat relatief veel inbreng gaat over 

fysieke zaken zoals verkeer, groen en spelen. Dit zijn belangrijkrijke onderwerpen maar we 

zijn ook benieuwd wat er op sociaal vlak speelt, wat gebeurt er al en waar heeft men (nog) 

meer behoefte aan!?  

Jeugd  
Wat opvalt is dat het behoorlijk vaak gaat over 

jongeren maar dat we op de dag zelf eigenlijk 

geen jongeren hebben gesproken. Een plek voor 

jongeren en soms ook overlast vanuit jongeren 

komt meerdere keren terug in de input tot nu 

toe. Om het beeld compleet te maken willen we 

graag juist ook met de jongeren zelf hierover in 

gesprek. Op de volgende bijeenkomst zal 

‘jongeren’ dan ook een belangrijk agendapunt worden. Voor de volgende keer is het 

belangrijk dat de jongerenwerker en de buurtsportcoach aansluiten. Het is goed dat we met 

hen in gesprek gaan over de signalen die vanuit de buurt komen maar minstens zo belangrijk 

dat we met hen bespreken op welke manier we hierover met de jongeren zelf gaan praten! 

Actie: Evert agendeert dit punt voor 5 nov en nodigt de jeugdwerker en de buurtsportwerker 

uit.  

Bart B geeft aan dat het wellicht ook leuk is om op de school ‘iets’ te doen om met de 

kinderen in gesprek te gaan over het wijkplan, goed idee. Dit punt nemen we mee naar de 

volgende bijeenkomst.  

 

Kinderwijkraad 
Bart heeft na afloop van de 

vergadering nog een mooie 

suggestie rondgestuurd voor 

een kinderwijkraad, wellicht 

is dit een mooi idee voor het 

Margrietpark, we zetten het 

voor de volgende keer op de 

agenda!  

 

 

 



 

 

 

En nu verder de buurt in!?  
 

Om nog meer bewoners te bereiken is de ervaring dat we eropaf moeten, naar de bewoners 

toe op een plein, park of straat. Als voorbeeld: we zouden de keet van de gemeente kunnen 

gebruiken om in een bepaald stukje buurt/ straat neer te zetten. Met koffie, thee en iets 

lekkers om de buurtbewoners mee te ‘verleiden’ om in gesprek te gaan. We zijn er nog niet 

helemaal uit waar we dat dan precies moeten doen, hier komen we de volgende keer op 

terug.  

 

Op een rijtje, de belangrijkste agendapunten voor de volgende keer! 

 

✓ Jeugd, hoe betrekken we de jeugd nog 

meer bij het wijkplan!?  

✓ Kinderwijkraad, zou dat wat zijn voor het 

Margrietpark? 

✓ Een goed beeld van zowel fysiek als 

sociaal 

✓ De buurt in! Hoe en waar?!  

f 

 

 

Tot zover dit journaal, heel graag tot de volgende werkgroep bijeenkomst op dinsdag 5 

november om 14:30, wederom in het Spinnenweb!  

 

Evert Dagelet  

BuurtBuro Dagelet   

Tel: 06-20197998   

Mail: evert@buurtburo-dagelet.nl   www.buurtburo-

dagelet.nl   
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